

Trip to Spain with Huda AlMedlej

collaboration with TheHive, by Justa Guillèn

8 – 17 November 2022

Date	Itinerary	Notes
8 / 11	Arrive to Madrid	
8 – 11 / 11	Tours around Madrid	Including Saffron trip & Toledo
11 / 11	Travel to Seville	Renfe, high speed train - 2:40 hours
11 – 13 / 11	Tours in Seville	With local guide
13 / 11	Travel to Vejer de la Frontera	Private mini coach - 1:30 hours
13 – 17 / 11	TheHive retreat	By Justa Guillèn
17 / 11	Travel to Madrid	Private bus to Seville, Then Renfe to Madrid

fees for one guest

تكلفة الشخص الواحد

Single Room	1893 دينار	غرفة مفردة
Double Room	1793 دينار	غرفة مزدوجة

معلومات الرحلة :

- ❖ مدة البرنامج 10 أيام، تبدأ من يوم الثلاثاء 8 نوفمبر 2022، وتنتهي يوم الخميس 17 نوفمبر 2022
- ❖ يبدأ البرنامج من مدريد بتاريخ 8 نوفمبر 2022.
- ❖ إقامة فندقية لمدة 5 ليالي في فنادق 5 نجوم في مدريد وإشبيلية، مع وجبة الإفطار، وتكاليف الأنشطة، التنقل المحلي بين المدن (باص - قطار)، الاستقبال والنقل من وإلى المطار، رسوم دخول الأماكن التاريخية وعشاء الترحيب والوداع.
- ❖ يبدأ برنامج TheHive Retreat في مدينة Vejer de la Frontera في منطقة Cadiz في الجنوب الإسباني خلال الفترة من 13 – 17 نوفمبر 2022.
- ❖ الرسوم لا تشمل قيمة تذكرة السفر من الكويت (أو من بلدك) إلى مدريد والعكس.
- ❖ الرسوم لا تشمل تكاليف الوصول المبكر أو المغادرة المتأخرة من إسبانيا بعد انتهاء البرنامج.
- ❖ الرسوم لا تشمل اجراءات و تكاليف الحصول على التأشيرة المطلوبة لدخول إسبانيا والتأمين الصحي.
- ❖ يتم إغلاق التسجيل في البرنامج عند اكتمال العدد المطلوب وهو 12 شخص.
- ❖ آخر موعد لإلغاء التسجيل هو يوم السبت 1 سبتمبر 2022، ويتم احتساب 10% كرسوم إدارية غير قابلة للاسترجاع.
- ❖ في حال الرغبة بإلغاء التسجيل بعد تاريخ 1 سبتمبر 2022 يتم خصم ما قيمته 25% من المبلغ المدفوع.

Trip information:

- **Duration of the program is 10 days, starts on Tuesday, November 8, 2022, and ends on Thursday, November 17, 2022**
- **The program starts in Madrid on November 8, 2022.**
- **Hotel accommodation for 5 nights in 5 stars hotels in Madrid and Seville, with breakfast, activities costs, local transportation between cities (bus - train), reception and transfer to and from the airport, entrance fees to historical places, plus welcome and farewell dinner.**
- **TheHive Retreat program starts in Vejer de la Frontera in Cadiz region in southern Spain during the period from 13-17 November 2022.**
- **Fees do not include the value of the ticket from Kuwait (or from your country) to Madrid and vice versa.**
- **Fees do not include the costs of early arrival or late departure from Spain after the program ends.**
- **Fees do not include the process and costs of obtaining the visa required to enter Spain and health insurance.**
- **Registration in the program will be closed when the required number of 12 people is completed.**
- **Last date for cancellation is Saturday, September 1, 2022, and 10% is calculated as a non-refundable administrative fee.**
- **In the event that registration is canceled after September 1, 2002, participant will get a refund after 25% of the amount paid will be deducted.**